

A VERSENYSZFÉRA ÉS A KORMÁNY ÁLLANDÓ KONZULTÁCIÓS FÓRUMÁNAK

MEGÁLLAPODÁSA

A KÖTELEZŐ LEGKISEBB MUNKABÉR (MINIMÁLBÉR) ÉS A GARANTÁLT BÉRMINIMUM EMELÉSÉRŐL

A Versenyszféra és a Kormány Állandó Konzultációs Fórumának (VKF) tagjai által 2024. november 25-én aláírt hároméves bértmegállapodás 10. pontja kimondja, hogy amennyiben a bértmegállapodásban szereplő makrogazdasági mutatók eltéréseinek számtani összege a tárgyév I-III. negyedéves átlagos tényadatai alapján pozitív vagy negatív irányban meghaladja az 1 százalékpontot, a VKF tagjai a 2026-ra vonatkozó minimálbér emelés mértékét újratárgyalják.

Tekintettel arra, hogy a három mutató (bruttó átlagkereset +0,4%, GDP -3,2%, infláció +1,4%) által generált eltérés összesen -1,4 százalékpont, a minimálbér összegének emelését a tagok újratárgyalták.

A fenti tárgyalás eredményeként Felek megállapodnak, hogy a kötelező legkisebb munkabér (minimálbér) havi bruttó összege **2026. január 1. napjától 322 800 Ft.**

A legalább középfokú iskolai végzettséget, vagy középfokú szakképzettséget igénylő munkakörben foglalkoztatott munkavállalók részére megállapított garantált bérminimum havi bruttó összege **2026. január 1. napjától 373 200 Ft.**

Jelen megállapodás a 2025-2027. évekre vonatkozóan kötött megállapodás egyéb pontját nem érinti.

Budapest, 2025. december 4.

Független Szakszervezetek Demokratikus

Ligája

Munkástanácsok Országos Szövetsége

Magyar Szakszervezeti Szövetség

Munkaadók és Gyáriparosok Országos
Szövetsége

Általános Fogyasztási Szövetkezetek és

Kereskedelmi Társaságok Országos

Szövetsége

Vállalkozók és Munkáltatók Országos

Szövetsége

Magyarország Kormánya